

# Vestjysk Sports- og Terrænrideklub



## Referat - Konstituerende møde

**Dato** 10/3-2026 | **Tidspunkt** 18,30 | **Mødested** Hos Inger Skov, Vibshedevej, Fjaltring

### Deltagere

Marianne Lykke Frederiksen  
Annebeth Abrahamsen  
Inger Skov  
Rikke Hauge  
Tina Egholm Neill(suppleant)  
Helene Flyvholm (suppleant)  
Anette Skøtt Thusgaard

### Afbud

Ingen

## EMNER PÅ DAGSORDENEN

### Konstituering

Formand (Valgt på GF)  
Kasserer (Valgt på GF)  
Næstformand  
Sekretær  
Bestyrelsesmedlem

### Til Referat

Marianne Lykke Frederiksen  
Annebeth Abrahamsen  
Rikke Hauge  
Anette Skøtt Thusgaard  
Inger Skov

### Handlingspunkter

### Til Referat

|                                                 |                                                                                                                                                                                                                              |
|-------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. Godkendelse af referat fra Generalforsamling | Referatet fra generalforsamlingen er godkendt af alle i bestyrelsesgruppen på Facebook. Den er desuden indsendt til Unioo, og den bliver umiddelbart efter mødet her lagt op på hjemmesiden og på foreningens Facebook side. |
| 2. Repræsentantskabsmøde                        | Der er møde 18. april. To kan sendes afsted. Formand og næstformand vil gerne afsted, dog er Rikke forhindret den pågældende dag. Det besluttet af invitere et medlem, der tidligere har udtrykt interesse for at deltage.   |

|                                                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|--------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 3. Forretningsorden                                          | Marianne har lavet udkast til forretningsorden for foreningen. Enighed om at dette er et godt værktøj til bestyrelsen. Udkastet er gennemgået og tilretninger er aftalt. Annebeth redigerer og laver nyt udkast.                                                                                                                                                                                                                                         |
| 4. Retningslinjer for afholdelse af arrangementer under Vest | Der er efterspurgt retningslinjer for afholdelse af arrangementer på samme måde som der foreligger retningslinjer for afholdelse af stævner. Der er enighed om at dette er en god ide. Der aftales, hvad disse skal indeholde. Marianne laver udkast, der gennemgås på næste bestyrelsesmøde.                                                                                                                                                            |
| 5. Overskud/Underskud ved arrangementer                      | Der er forespørgsel på hvorvidt afholdte arrangementer under VEST skal give overskud, og om der er krav om regnskab i alle henseender. Der er enighed om at arrangementer som udgangspunkt skal give overskud<br><br>Det bestemmes, at ethvert arrangement, hvor der er opkrævet deltagerbetaling og hvor udgifter skal dækkes, skal aflægge regnskab til VEST. Dermed skal skovture o.l. uden deltagerbetaling ikke aflægge regnskab for arrangementet. |
| 6. Klubbens oprindelige formål                               | Vedtægternes §2 omkring formål gennemlæses og findes lidt vag. På hjemmesiden findes en mere rammende beskrivelse af foreningens formål. En ændring af §2 kræver en vedtægtsændring, der skal godkendes på Generalforsamlingen. I efteråret tages stilling til om vi ønsker punktet optaget på GF.                                                                                                                                                       |
| 7. Sikkerhedsregler revideres                                | Sikkerhedsreglerne gennemlæses og der er enighed om, at de godt kunne trænge til en opdatering, da flere punkter ikke er relevante. Marianne laver udkast til ny, der gennemgås på næste bestyrelsesmøde.                                                                                                                                                                                                                                                |
| 8. Opdatering af hjemmeside og Drf Go                        | På Drf Go er bestyrelsen ikke opdateret. Marianne får dette opdateret. Desuden har Marianne noteret en del steder på vores hjemmeside, hvor bestyrelsen ikke er opdateret, hvor links ikke virker mv. Rikke får listen fra Marianne og tilretter.                                                                                                                                                                                                        |
| 9. Familiemedlemskab skal revideres                          | DIF har kommenteret på formuleringen omkring familiekontingent i referatet fra generalforsamlingen. Da det er vigtigt at kende antallet af medlemmer, så skal alle med familiekontingent gerne oprettes med egen                                                                                                                                                                                                                                         |

|                                                       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
|-------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                                                       | <p>profil. DIF synes, at det skal ændres til medlemskab med familierabat. Bestyrelsen arbejder videre på at få betingelserne for familiekontingent ind i vedtægterne, da de på nuværende tidspunkt kun fremgår af referatet fra GF</p>                                                                                                                                                                                               |
| 10. Møde med stævnearrangører                         | <p>Man ønsker fysisk møde med stævnearrangørerne. Dette ønskes foretaget efter sommerferien, derfor udskydes punktet til næste bestyrelsesmøde.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 11. Indkomne mails                                    | <p>Det besluttet, at alle i bestyrelsen skal tjekke foreningsmailen en gang i ugen. Annebeth sørger for at log-in deles. Der ønskes at kunne tildele mail farvekategorier, så det er tydeligt, hvem der forventes at håndtere den enkelte mail.</p> <p>Flere indkomne mails gennemgås. Rikke går videre med mail fra Parasport. Spørgeskema fra Idrætsforbund besvares af Marianne. Mail fra medlem gennemlæses og svar aftales.</p> |
| 12. Hjælpere til romridtet                            | <p>Der mangler stadig hjælpere på dagen til Romridtet. Fx i puls og mål. Det er altid et puslespil at få til at gå op, også fordi tidsplanen er umulig at forudsige før tilmeldingsfristen.</p> <p>Der ønskes en hjælperansvarlig som kan være tovholder og hjælpe alle hjælpere tilrette. Dette har dog tidligere ikke været mulig at finde.</p>                                                                                    |
| 13. Adgang til redigering/kiggeadgang til hjemmesiden | <p>Alle i bestyrelsen for administrationsadgang til hjemmesiden. Ved næste bestyrelsesmøde afholdes minikursus.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 14. Frivilligcentrets uddannelse                      | <p>Man er blevet tilbudt at deltage gratis i 3 dags kursus. Dette har tidligere kostet 9.600 kr. Marianne og Rikke er tilmeldt.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| 15. Parasport                                         | <p>Rikke er primus motor på alt vedrørende Parasport.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
| 16. Drejebog til GF                                   | <p>Det er et stort ønske at få lavet en drejebog til afholdelse af generalforsamlingen. Lige fra indkaldelse til oprydning og endelig referat. Hvem gør hvad og hvornår? Punkt for punkt guide. Marianne laver udkast til næste bestyrelsesmøde.</p>                                                                                                                                                                                 |

|          |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |
|----------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|          | Det aftales at investere i projektor, da også mangler imellem generalforsamlinger. Annebeth køber den.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
| 17. Evt. | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der tales løst og fast 😊</li> <li>- Der skal tages fællesbillede af ny bestyrelse. Det gøres næste gang i dagslys.</li> <li>- Helene fremviser skabelon til opgavebeskrivelse fra DGI. Dette kunne være en hjælp, når der skal skaffes hjælpere til stævnepladserne. Det kan være mere overskueligt at melde sig, hvis opgaverne er klart formuleret.</li> <li>- Der tales om brug af kørepenge. Emnet ønskes som særskilt punkt på dagsordenen til næste møde.</li> </ul> |